
 
Raport  

z posiedzenia Wydziałowej Komisji ds. Jakości Kształcenia 

na Wydziale Mechanicznym w dniu 01.07.2013 

 

 

Celem posiedzenia było zaopiniowanie nowego programu kształcenia na studiach pierwszego 

stopnia na kierunku Inżynieria Biomedyczna na Wydziale Mechanicznym. 

Komisja zauważyła wiele niedociągnięć w przedstawionym programie kształcenia na studiach 

pierwszego stopnia na kierunku Inżynieria Biomedyczna na Wydziale Mechanicznym i przedstawionego 

programu nie zaakceptowała.        

 

  

 
         

 

         

 

 


